

## INFORMATIONS ÉPIDÉMIOLOGIQUES

### PESTE

#### Amérique

*Brésil.* — Du 19 août au 6 septembre, une poussée épidémique de peste bubonique de 17 cas a éclaté dans six localités rurales du Municipio de São José do Belmonte, Etat de Pernambuco. Les mesures prises ont englobé la chimioprophylaxie des contacts, la désinfestation des habitations, destinée à interrompre la transmission intradomiciliaire par les puces, la destruction aussi poussée que possible des rongeurs et l'éducation sanitaire de la population. (PASB, *Weekly Epidemiological Report*, Vol. XL, N<sup>o</sup> 40.)

## EPIDEMIOLOGICAL NOTES

### PLAGUE

#### America

*Brazil.* — From 19 August to 6 September, an outbreak of 17 cases of bubonic plague occurred in six rural localities of the Municipio of São José do Belmonte, State of Pernambuco. The control measures taken included chemoprophylaxis of contacts, disinfection of houses to interrupt intradomiciliary transmission by fleas, and suppression of rodents to the extent possible, as well as health education of the population. (PASB *Weekly Epidemiological Report*, Vol. XL, No. 40.)